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Tønsberg Automobilklub 
 

Årsmøtereferat 2015 
 

 
 

TYPE MØTE: ÅRSMØTE 

TID OG STED: «Blårøyk», onsdag 11.03.2015,  kl. 1900 - 2030 

MØTEINNKALLER: Kari Solvang  

MØTELEDER: Kari Solvang 

REFERENT: Nils-Petter Norman 

ANTALL FREMMØTTE: 37 medlemmer 
 
 
 
 

AGENDA 
 

1. Åpning av møtet 

2. Godkjennelse av innkallelse 

3. Valg av møteleder 

4. Valg av referent 

5. Valg av to medlemmer til åå underskrive protokollen 

6. Årsberetning fra styret og komiteer 

7. Klubbens regnskap for 2014  

8. Innkomne forslag 

9. Valgkomiteens innstilling 

10. Valg av styre og komiteer 

11. Avslutning 
 
 
 
 
1) Åpning av møtet 

 
Leder Kari Solvang ønsket velkommen. 
 

2) Godkjenning av innkallingen (vedlegg 1) 
 
Leder foreslo at innkallingen ble godkjent. 
Konklusjon: Innkallingen ble enstemmig godkjent. 
 

3) Valg av møteleder 
 
Nestleder foreslo Kari Solvang som møteleder. 
Konklusjon: Kari Solvang ble enstemmig valgt til å være møteleder. 
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4)  Valg av referent 

 
Nestleder foreslo Nils-Petter Norman som referent. 
Konklusjon: Nils-Petter Norman ble enstemmig valgt som referent. 
 
 

5) Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen 
 
Terje Sørensen og Knut Solvang ble foreslått som representanter som underskriver 
protokollen. 
Konklusjon: Terje Sørensen og Knut Johan Solvang underskriver protokollen. 
 
 

6) Årsberetninger fra styret og komiteer (vedlegg 2) 
 
 
a) Leder leste årsberetningen for Tønsberg Automobilklubb 2014.  

Følgende feil ble anmerket: 
i) Pkt 1 a) Ikke alle var nyvalgte på forrige årsmøte, noe det kan høres ut som. Setningen 

rettes til: «T.A.K.s styre (de som ble valgt på årsmøtet 12.03.2014 er merket med en 
stjerne) har betått av:» 

ii) Pkt 4 e): Det står at Horten og Omegn Veteranvognklubb var medarrangør på Nasjonal 
Motordag 7. juni. Det stemmer ikke, det var Stokke Veteranvognklubb som hadde den 
rollen sammen med T.A.K. og Re Motorklubb. Rettes opp. 

iii) Pkt 5 e) Repr. fra Brødr. Hanssens Venner heter Vidar Holtungen. Rettes opp. 
 

b) Leder leste årsberetningen for Bladkomiteen for 2014. 
 

c) Leder leste årsberetningen for Huskomiteen for 2014. 
 

d) Leder leste årsberetningen for Løps- og arrangementskomiteen for 2014. 
 

e) Leder leste årsberetningen fra Buickkomiteen for 2014. 
 

f) Leder leste årsberetningen fra Forsikringskomiteen for 2014. 
 

Konklusjon: Alle årsberetningene ble enstemmig godkjent. Årsberetningen under forutsetning 
at pkt 5) a) i-iii blir rettet opp. 
 
 

7) Klubbens regnskap for 2014 (vedlegg 3) 
 
Ole Jensen gikk gjennom regnskapet for kasserer Josiene Jensen. 
Følgende punkter ble trukket frem: 
 
 
a) Klubbens økonomi må betegnes som sunn. Pr. 31.12.14 hadde klubben et samlet beløp på 

kr 487 000,- i bankinnskudd, kontanter, etc. 
Som det fremgår i balanseregnskapet, er summen for «Eiendeler» høyere, men det ble 
besluttet at hele varebeholdningen (T-skjorter, langermede skjorter, luer osv.) skulle skrives 
ned til null. 
 

b) Post 3900 «Annen driftsrelatert inntekt»: Dette er inntekter fra egenbetalingen pr. kuvert ifm 
jubileumsmiddagen på Karlsvik Gård 10. mai. 
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c) Post 6340 «Lys, varme vedr. lokaler (strøm)»: Det har vært en mild vinter, og vi har hatt 
mye lavere utgifter enn budsjettert. 
 

d) Post 6963 «Medlemsmøte utgift»: Heri ligger alt av utgifter i forbindelse med møtene; 
pizza- og bruskostnader (års- og julemøtet), blomsterhilsener, etc. 
 

e) Post 7411 «LMK Orgsys medlemssystem». Dette er noe vi har sagt ja til å være med på, og 
utgiftene med innføringen av en ny modul har blitt lagt over på alle deltakende klubber. 
  
Regnskapet har blitt revidert og godkjent av revisor Judith Nylén. 

 
Konklusjon: T.A.K.s regnskap for 2014 ble enstemmig godkjent. 

 
 

8) Innkomne forslag (vedlegg 4) 
 
Det hadde kommet inn ett forslag, som gjaldt endringer i vedtektene. 
På et av styremøtene i 2015 ble dette tatt fram som sak, og besluttet lagt frem for årsmøtet, 
med et forslag til årsmøtet 2015 om at endringene skulle iverksettes etter årsmøtet i 2016. 
Det var imidlerti vanskelig for møtedeltakerne å få oversikt over endringsforslagene uten å ha 
dette utlevert på trykk, så en utsettelse ble aktualisert. 
 
Konklusjon: Forslaget tas opp igjen på årsmøtet i 2016. De legges frem ved å trykkes i bladet 
og stemmes over.  
 
 

9) Valgkomiteens innstilling (vedlegg 5)  
 
Terje Sørensen leste opp og kommenterte valgkomiteens innstilling til valg av nye 
representanter i styret og komiteer. De to nye kandidatene til styret er Håkon Læret og Sven 
Pettersen. Knut Aandahl har bedt om å få tre ut av styret ett år før perioden er over.  
Sørensen la fram forslag om at komiteenes medlemmer fortsetter så lenge de ønsker, men sier 
ifra i god tid før ethvert kommende årsmøte, så erstattere kan skaffes og velges på årsmøtet. 
Dette ble akseptert av årsmøtet ved akklamasjon.  
(Kommentar: Tom Erik Fjellheim og og Arild Nilsen var ikke til stedet på møtet, men fortsetter i 
matkomiteen i ett år til. De ønsker seg imidlertid en forsterkning med én person.) 
 
Konklusjon: Alle i komiteene sitter så lenge de ønsker, og behøver ikke gjenvelges på 
årsmøtet. Nye kandidater velges på årsmøtet først når noen ikke ønsker å fortsette. 
 
 

 
10) Valg av styre og komiteer (forslag og nytt styre 2015 – 2016, se vedlegg x) 

 
a) Nils-Petter Norman hadde sagt seg villig til å være leder, men ville da gå ut av rollen som 

sekretær (egentlig ett år igjen). Han ble valgt ved akklamasjon. Det betydde at det på dette 
tidspunktet ikke eksisterte noen kandidat til sekretærvervet.  

b) Et benkeforslag resulterte imidlertid i at Bjørn Haugstad sa seg villig til å gå inn som 
sekretær. Han ble valgt ved akklamasjon.  

c) Håkon Læret hadde sagt seg villig til å være styremedlem. Han ble valgt ved akklamasjon.  
d) Sven Pettersen hadde sagt seg villig til å være styremedlem. Han ble valgt ved 

akklamasjon.  
e) Judith Nylén var ikke til stede på møtet, men var villig til å fortsette som revisor ett år til. 

Hun ble valgt ved akklamasjon.  
f) Knut Ødegård, Reidar Lode og Leif Augustin ble valgt som henholdsvis styremedlemmer og 

varamedlem på årsmøtet i 2014, og er dermed ikke på valg i år. 
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Det nye styret ser dermed slik ut fra og med årsmøtet 2015, til årsmøtet 2016: 
 
 

Verv Hvem Telefon Periode 

Leder   Nils Petter Norman 93 00 78 96 2015 - 2016 

Kasserer   Knut H. Ødegaard 95 98 87 76  2014 - 2016 

Sekretær   Bjørn Haugstad  90 66 04 82 2015 - 2017 

Styremedlem  Håkon Læret 92 04 60 55 2015 - 2017 

Styremedlem  Sven Pettersen 98 29 70 53 2015 - 2017 

Styremedlem  Reidar Lode   41 25 51 64  2014 - 2016   

Varamedlem  Leif Augustin  91 78 01 60 2014 - 2016 

Revisor   Judith Nylen 33 32 54 23 2015 - 2016  

 
 
 
11) Avslutning 

 
a) Møtet ble avsluttet kl. 2010, men fortsatte uformelt ved at det avtroppende styret hadde 

bestilt pizza som ble servert sammen med mineralvann. 
 
 
Vedlegg: 

1. Innkalling til årsmøte i Tønsberg Automobilklub 2015 
2. Årsberetning for Tønsberg Automobilklub 2014 
3. Årsberetning for Huskomiteen 2014 
4. Årsberetning for Løps- og arrangementskomiteen 2014 
5. Årsberetning for Bladkomiteen 2014 
6. Årsberetning for Forsikringskomiteen 2014 
7. Årsmelding for Buickkomiteen 2014 
8. Regnskap for 2014 
9. Innkomne forslag 
10. Valgkomiteens innstilling (og styret slik det blir for 2015) 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
Godkjent referat:      Nøtterøy 24. april 2015, 
 
 
 
 
 
 
_____________________________________  _______________________________________ 
Terje Sørensen      Knut Johan Solvang 


